
ARTIKEL 36 vraag ten aanzien van recreatieve ontwikkeling in Eckelrade 

 

 
 
 
 
Eijsden, 15 januari 2024 
 
Geacht college, 
 
In de Etalage van 27-12-2023 lazen we de Bekendmaking betreffende Keerestraat 7 Eckelrade. 
Wij zijn zeker verheugd over het feit dat de betreffende agrariër zijn / haar bedrijf wil 
transformeren, maar hebben een aantal vragen bij hetgeen er gepland staat. 
Graag zouden wij voor onderstaande Art.36 vragen binnen de daarvoor gestelde termijn de 
beantwoording ontvangen. 
 
Met dank en groeten, 
M.Janssen-Rutten, namens ODE 
 
 
 
 
1. Voortkomend uit het feit dat deze agrariër gerangschikt is onder de zg. Piekbelasters betekent 

het dus dat hij te dicht bij een natuurgebied ligt. Het gehele proces hieromtrent is zowel 
landelijk als provinciaal bedoeld voor het verminderen van stikstofuitstoot, met de bijbehorende 
grote financiële tegemoetkoming. Met welke berekening denkt de gemeente de uitstoot van 
stikstof hier te verminderen als de huidige ruim 400 stuks vee vervangen worden door: 

- 80 kampeerplaatsen  

- 20 bijzondere verhuureenheden ( Appartementen? Vakantiehuizen?) 

- Bouwwerkzaamheden voor de realisering van de camping/recratiewoningen? 

- De bijbehorende verkeersbelasting? 
 
2. Waarop is de behoefte om een camping toe te voegen aan de reeds bestaande en nog 
geplande campings in onze en de beide andere Lijn50 gemeenten gestoeld? 
 
3. In hoeverre is er rekening gehouden met 

- Gebiedsbescherming in het kader van NNN, aangezien dit gebied onderdeel uitmaakt van het  
Nationaal Landschap Zuid-Limburg? 

- De relatie tot de raadsmotie Rechten Voor de Natuur? 
 

4. Zijn over dit bestemmingsplan - op korte afstand van een natuurgebied - onderzoeksvereisten 
gesteld? Indien ja, welke? Indien nee, waarom niet?  Graag beantwoorden n.a.v: 

- De te verwachten verkeersgevolgen na realisatie, vanwege de kleine en smalle wegen rond 
en in Eckelrade? 

- De te verwachten uitbreiding van de verharding? 

- De te verwachten uitbreiding van het rioolstelsel? 

- De te verwachten lichtvervuiling? 
 
5. Wanneer wordt ‘het wegbestemmen van een veehouderij’ ter goedkeuring voorgelegd aan de 
raad, gezien het feit dat de bestemming gewijzigd wordt? 
 
6. Mocht het initiatief binnen de bestaande wetgeving en ons gemeentelijk beleid gerealiseerd 
kunnen worden, welke maatregelen gaat -of kunt- u opleggen aan de initiatiefnemer om de -
meestal witte- caravans en tenten aan het oog te onttrekken, zodat de omgeving de uitstraling 
behoudt die wij als ‘groene gemeente’ nastreven? 
 
 
 


